

## **Protokoll UK 02/2024**

### **Sammanträdesdata**

**Tid** 2024-06-03 17:00

**Närvarande** Håkan Olsson, sammankallande

Anton Åsemar, ledamot

Lotta Kronåker Boström, styrelserepresentant

Henrik Esting, ansvarig utbildning

Nina Björnsdotter, föreningskoordinator

#### **1. MÖTETS ÖPPNANDE**

Håkan välkomnade deltagarna och öppnade mötet.

#### **2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING**

Dagordningen godkändes.

#### **3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

#### **4. EKONOMI**

UK gick igenom utfallet från budget 2023. Utöver de kostnader som varit under året vill UK framåt få en tydligare bild över de intäkter som UK haft.

#### **5. UTBILDNING**

Henrik informerade om förslaget att deltagarna ska kunna ta licens i en tilläggsgren och utbildningarna kan vara synkade med varandra.

Henrik informerade om nuläget för vattensporten. Anders, Jamie och Tony är ansvariga i dagsläget då vi saknar en grenkoordinator.

Gällande barnledarutbildningen så hjälper kansliet till med den utökade behörigheten. Anton frågar om kostnaden och den är inte bestämd ännu men ca 100 kr för materialet och den ska deltagaren betala själv.

Henrik har byggt en utbildningsstruktur gällande funktionärsutbildningar som förhoppningsvis kan vara i funktion i höst. Det är på gång.

#### **6. UTBILDARUTBILDNING**

Anton rapporterade om användningen av Lexicon. UK avser att informera igen om tillgång till Lexicons utbildningar för alla personer med en Svemomailadress (@svemo.se och @svemoutbildare.se). Henrik ber kansliets kommunikatörer om hjälp med ett utskick igen.

## 7. **UTBILDNINGSKONFERENS**

Datum bestämdes för utbildningskonferensen. 22-24/11 2024 i Norrköping.

Det beslutades att tacka ja till offerten på Scandic strömmen Norrköping.

Nina och Henrik skickar ut inbjudan innan midsommar och sista anmälningdatum är den 31/8 2024.

## 8. **ÖVRIGA FRÅGOR**

- a) Henrik informerade om arbetet kring den förändrade strukturen för funktionärsutbildningar. Förslaget är att det i grunden är en funktionärslicens som sedan byggs på med olika behörigheter. Kostnaden läggs på tävlingstillståndet istället för att debiteras föreningen per licens. Förslag är lämnat till GS för styrelseinformation.
- b) Föreslagna revideringar: Håkan informerade om att han skickat ut ett förslag till UK + Annika. Vi inväntar utfallet på strukturen för funktionärslicenserna.
- c) Sjukvård på tävling. Anton tog upp att journalen från Eventsjukvård inte registreras på vardera persons 1177/Region. Henrik kollar med Annika om medicinska rådet eller säkerhetsrådet kan ta hand om denna fråga.
- d) Henrik rapporterade att han kommer arbeta med att revidera, förändra och snygga till utbildningsmaterial.

## 9. **NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTANDE**

Nästa möte 5 September 17:00-19:00 via Teams.\_

Håkan tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Justerat via mejl

Nina Björnsdotter

Håkan Olsson

2024-06-20

2024-06-20